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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí    3. srpna  2015   32. týden 

pondělí  17. srpna 2015   34. týden 

pondělí  31. srpna 2015   36. týden 
 

POZOR!  Mezi tříděný odpad rozhodně nepatří pneumatiky!!! 

Jiný, než tříděný odpad, nevyvážíme!!! 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 

středa      5. srpna 2015   32. týden 

středa    19. srpna 2015   34. týden 
 

Od 1.8.2015 již nebude dojíždět sociální pracovnice na obecní úřad za 

účelem poradenské činnosti. Občané mají možnost kontaktovat paní Olgu 

Plesníkovou, sociální pracovníci, Městský úřad Bruntál, odbor sociálních věcí,                 

tel.: 554 706 159 a domluvit si osobní návštěvu nebo konzultaci. 
 

Oznámení občanům 
 

Provozní doba KNIHOVNY        Úterý od 15.00 hod do 18.00 hod.  

 

ORDINACE PRAKTICKÉ LÉKAŘKY  MUDr. Naděžda 

Ryšánková  
 

Světlá Hora: každý čtvrtek od 13.00 do 15.00  

Bruntál:    den  Odběry, EKG    ordinace  

Telefon.: 554 725 473  Pondělí 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 

Mob.: 606 792 754  Úterý                  -   13,00 - 16,30 

          St, Čt, Pá      7,00 - 8,00          8,00 - 11,30 
 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA Tel. 554 737 007: 

 pondělí    8.00 – 15.00    

 úterý    8.00 – 15.00   

 středa    8.00 – 14.00    

 čtvrtek   8.00 – 14.00   

   pátek    8.00 – 12.00  
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Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu   
 

 

 

V. Vojtíšek           starosta obce                554 773 151 

M. Marková matrika, sociální služby, ověřování                554 773 150 

     R. Soroková      podatelna, evidence obyvatel, pohledávky,  

                                    bytové hospodářství                                        554 773 152 

M. Nováková účetní obce, pokladna       554 773 153 

Ing. J. Kukučka   výstavba, živ.prostředí, pozemky, czechpoint 554 773 155 

Z. Šamaj  pracovník obce     731 187 210 

Ing. L. Školoud lesník       734 326 507 
 

 

 www.svetlahora.cz e-mail: svetlahora@svetlahora.cz  fax: 554 773 159 

 

Úřední hodiny OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30 

Středa                7:00-11:30      12:00-16:30  
 

Pracovní doba OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30  

Úterý                   7:00-11:30      12:00-15:00 

Středa                  7:00-11:30      12:00-16:30 

Čtvrtek                7:00-11:30      12:00-15:00 

Pátek                   7:00-11:30      12:00-14:30 

 

PROVOZNÍ DOBA POŠTY ve Světlé Hoře 
Pondělí                8:00-11:00      14:00-17:00  

Úterý                   8:00-12:00      13:00-15:00 

Středa                  8:00-11:00      14:00-17:00  

Čtvrtek                8:00-11:00      14:00-17:00  

Pátek                   8:00-12:00      13:00-15:00 

 

DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je k dispozici 

24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, ale i případné 

odborné zdravotnické rady 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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Vážení spoluobčané,  

 

zdravím všechny čtenáře v polovině léta. Letošní počasí je opravdu letní. Navíc je 

velmi sucho a tak i já mám obavu z požárů. Hned v úvodu svého příspěvku 

prosím všechny občany i návštěvníky o velkou opatrnost při manipulaci s ohněm! 

Zatím se nám oheň vyhýbal a snad to tak i vydrží. 

Jak jste si jistě všimli, podle předpokladu jsme v týdnu po Dostihovém dnu 

zahájili práce na rekonstrukci chodníku (dokončení do závěru prázdnin). Také je 

předáno firmě IDS Olomouc staveniště pro akci oprava komunikace „zadní“ cesty 

kolem garáží – zde bude stavba probíhat až do průběhu měsíce září. Souběžně 

s opravou cesty bude probíhat i rekonstrukce osvětlení – firma Energy Solutions 

také z Olomouce. Všechny firmy byly vybrány v řádném výběrovém řízení.  

Již jsem zmínil Dostihový den: děkuji všem, kteří se podíleli na jeho zdárném 

průběhu. Byli to především pracovníci obce, naši hasiči, prodejci vstupenek 

(především „děvčata ze cvičení a ze Světelské pohody“), někteří členové 

zastupitelstva a také sponzoři (seznam sponzorů je na dalších stránkách 

Zpravodaje).  

Dostihový den proběhl díky maximálnímu nasazení výše uvedených i díky 

příznivému počasí velmi úspěšně. Dostaly se ke mně pouze kladné ohlasy, i když 

i letos jsme si zaznamenali hodně věcí, na které se musíme příští rok více zaměřit. 

Kladně hodnotili Dostihový den i zúčastnění představitelé okolních obcí a měst.  

I přes drobná zranění se pochvalně vyjadřovali také členové hostujících 

dostihových stájí.  

S finančním vypořádáním letošního Dostihového dne vás seznámím v příštím 

Zpravodaji. Dosud jsme neobdrželi všechny faktury.  

Počet návštěvníků (včetně neplatících dětí a hostů) dosáhl podle novinářů počtu 

téměř 5 tisíc.  

V minulém Zpravodaji jste získali od p. zastupitele Šimčíka nepřesné 

informace ohledně kauzy „Obecní lesy“. To, že obec získala lesy zpět díky 

prohranému soudu mezi Ing. Kalužou, Beskydskou lesní a námi, je informace, o 

které jsme již před lety psali i ve Zpravodaji, každá změna v kauze se 

projednávala na jednání zastupitelstva, tedy kdo se zajímal, věděl a ví. Všechny 

úkoly uložené zastupitelstvem (vždy po konzultacích s právníky) starosta i úřad 

splnili. Škoda ve výši téměř 3 miliony, o které p. Šimčík píše, obci nevznikla, 

neboť soud dosud nerozhodl a spor stále probíhá. Pan Šimčík tedy zbytečně 

předjímá – věřím, že ne ve snaze záměrně škodit, ale jen z neznalosti. Navíc 

veškeré pohledávky v této kauze jsou nepromlčitelné. Počkáme tedy na 

rozhodnutí soudu a nebudeme zbytečně spekulovat.  

    V obecních lesích hospodaříme nyní podle „Lesního hospodářského plánu“, 
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který je odborníky sestaven vždy na 10 let. Zde jsou popsány jednotlivé práce, 

které se musí provést. Proto jsou roky, ve kterých do lesů spíše investujeme a pak 

i roky, kdy nám lesy přinášejí zisk. Hodnotit hospodaření v lesích objektivně a 

nezaujatě můžeme skutečně až za období deseti let. Lesy jsme převzali zpět ve 

velmi zlém stavu a museli jsme provést zalesnění, které je (i přes získané dotace) 

přece jen nákladné. Od doby, kdy jsme lesy převzali zpět až do 30.6.2015 jsme 

celkově v plusu 100.000,- Kč. A to je velmi dobrá zpráva! V následujících letech 

už nebudeme mít takové náklady. O další práce v lesích (pěstební činnost, 

zajištění porostů, prořezávky,…) se v současnosti stará náš hajný Ing. Libor 

Školoud, který se svými pracovníky odvádí skvělou práci a obecní lesy začínají 

vypadat k světu… Problematika lesního hospodářství je věc poměrně složitá na 

to, aby se vyjádřila několika účelově z kontextu vytrženými čísly v obecním 

Zpravodaji. Pokud by chtěl kdokoliv o této problematice vědět více, přijďte se 

informovat na radnici za mnou nebo přímo za p. Ing. Liborem Školoudem.  

Na posledním jednání rady obce jsme se mj. zabývali i financováním TJ Světlá 

Hora. Jsem rád, že radní projevili jednoznačnou vůli o podporu sportu v naší obci 

a rada také ocenila postup našich mužů do krajské soutěže, kde Světlá Hora 

v minulosti vždy figurovala a to i na předních místech. I já přeji fotbalistům další 

úspěchy! 

Žádost o mimořádný příspěvek pro oddíl fotbalu rada v souladu se zásadami 

předala k dalšímu jednání. Rada mne také pověřila zpracováním nové smlouvy o 

pronájmu areálu TJ. Věřím, že za pomoci právníka najdeme řešení, které ukončí 

současné názorové neshody.  

Mně jako fotbalistu (byť už vysloužilého) velmi těší, že se nám podařilo 

dokončit rekonstrukci kabin na našem hřišti. Byla to částka nemalá – bezmála 

5.000.000,- Kč, ale snad to pomůže k dalšímu rozvoji sportu ve Světlé Hoře a 

také k posílení členské základny. Navíc připravujeme opravu tribuny. O takové 

podpoře od obce se mnohým klubům v regionu ani nesní.  

Myslím, že naši sportovci mají důstojné zázemí na vysoké úrovni, která odpovídá 

krajským soutěžím. Teď je jen na nich, jak budou zvládat údržbu.  

Všechny občany zvu k návštěvě radnice. Pokud vás něco trápí, něčemu 

nerozumíte, něco chcete vědět o tom, jak obec hospodaří apod., přijďte! Některá 

problematika je tak specifická, že ji nelze objektivně probrat na stránkách 

Zpravodaje, kde se často končí jen u osočování. Pracovníci na radnici i já sám 

vám můžeme ledacos objasnit. Těším se na vaši návštěvu! 

Občanům i návštěvníkům Světlé Hory přeji příjemné letní dny! 

         

Václav Vojtíšek, starosta obce 
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VÝPIS Z USNESENÍ ZE 7. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 

SVĚTLÁ HORA 

konaného dne 1. 7. 2015 

 

Zastupitelsvo obce schválilo: 

 program 7. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 1. 7. 2015 

 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí: 

 veřejné projednání návrhu Územního plánu obce Světlá Hora 

 

Celé znení  usnesení zastupitelstva obce naleznete na webových stránkách obce 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení zastupitelstva obce 

 

Originály usnesení zastupitelstva obce jsou uloženy na OÚ (přízemí, M. 

Marková) a  je do nich možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to 

v úřední dny (pondělí, středa) od 7. 00 do 16. 30 hod.  

Michaela Marková 

Výpis z usnesení z 10. schůze Rady obce Světlá Hora 

konané dne 13. 7. 2015 

 

Rada obce schválila: 

 smlouvu o dílo č. S2015070201 k provedení dodávky a prací v rámci veřejné 

zakázky„Oprava veřejného osvětlení ulice za potokem od domu č.p. 383 - 275 

ve Světlé Hoře“ uzavřenou mezi firmou Energy Solutions and Savings s.r.o., 

Stupkova 952/18, 779 00 Olomouc (IČ 29398151) a Obcí Světlá Hora, Světlá 

374, 793 31 Světlá Hora (IČ 00296392) a zmocnila starostu Václava Vojtíška 

k jejímu podpisu 

 smlouvu o dílo k provedení dodávky a prací v rámci veřejné zakázky „ Oprava 

chodníku před bytovými domy č.p. 379, 378, 360, 361, 346 a 348 ve Světlé 

Hoře“ uzavřenou mezi firmou DOLMENS building s.r.o., Světlá 325, 793 31 

Světlá Hora (IČ 29447771) a Obcí Svěltá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá 

Hora (IČ 00296392) a zmocnila starostu Václava Vojtíška k jejímu podpisu 

 smlouvu o dílo k provedení dodávky a prací v rámci veřejné zakázky „ Oprava 

místních komunikací Světlá Hora 2015“ uzavřenou mezi firmou IDS – 

Inženýrské a dopravní stavby Olomouc a.s., Albertova 229/21, 779 00 

Olomouc (IČ 25869523) a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora 

(IČ 00296392) a zmocnila starostu Václava Vojtíška k jejímu podpisu 



Strana 7 

SRPEN 2015 

 

 

 

Celé znení  usnesení rady obce naleznete na webových stránkách obce 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení rady obce 

 

Originály usnesení rady obce jsou uloženy na OÚ (přízemí, M. Marková) a  je 

do nich možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny 

(pondělí, středa) od 7. 00 do 16. 30 hod.  

Michaela Marková 

OBEC SVĚTLÁ HORA DĚKUJE SPONZORŮM  DOSTIHOVÉHO DNE ! 

 

Dovolte nám tímto opět upřímně poděkovat všem 

sponzorům 23. ročníku Dostihového dne, který se konal 

v sobotu 11. července 2015, bez nichž by se tento ročník 

nemohl uskutečnit! Ještě jednou děkujeme a doufáme, že 

nám zachováte i nadále svoji přízeň.  

 

Ferrite Tech s.r.o., Světlá 334, Světlá Hora   

Jan Peřinka, Lyžařské a běžecké tratě Suchá Rudná, Světlá Hora      

Rumpold s.r.o., K Šachtě 49, Ostrava 

KARETA  s.r.o., Krnovská 51, Bruntál 

František Lukovský – Provádění staveb, Světlá 389, Světlá Hora  

FA- BIO, spol. s r.o., Světlá 435, Světlá Hora  

Expol Trade spol. s r.o.,Frýdek - Místek                    

Feromagnety s.r.o. Světlá 293, Světlá Hora        

TRIO Jaroslav Novotný, Staré Město        

Zdeněk Bukovjan – KALEX, Valšov 126     

Agrozat Zátor s.r.o., masné výrobky, Zátor- Ločky 

Radek Kvasnička – Elektromontáže, Světlá 258, Světlá Hora 

Hotel Paramon, Suchá Rudná 23, Světlá Hora 

Bedřich Nykl, Světlá 373, Světlá Hora 

Advanced Plastics s.r.o., Jesenická 146, Vrbno pod Pradědem  

Jaroslav Dány ml., Andělská Hora 

METAL FORM s.r.o., Uhelné sklady Břidličná 

Milan Koláček, Žlutý kopec, Bruntál  

Sklářská huť TOMI, Mnichov, Vrbno pod Pradědem 

URBÁNEK – PLASTY s.r.o., Vrbno pod Pradědem 
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MUDr.Božena Marková zubní ordinace Světlá Hora  

                                    dovolená  
 

                                  20.7. - 9. 8. 2015 
 

Akutní bolestivé stavy ošetří jiný ošetřující lékař nebo ve FN Olomouc, 

I. P. Pavlova 6 

tel: 588 441 111 

MUDr. Naděžda Ryšánková 

dovolená – prázdniny 2015 
 

10. 8. -20. 8. 2015 

24. 8. -28. 8. 2015 
 

Zastupujícím lékařem je MUDr. V. Badal – vedle naší ambulance v Bruntále 

Příspěvky zastupitelů 
Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 
 

BUDOU OBECNÍ ZÁJMY KONEČNĚ NA PRVNÍM MÍSTĚ? 

Jak jste si všimli, tak naše příspěvky přes dovolenkové období píšeme omezeně, ale 

pracovat nepřestáváme. Naše příspěvky už nebudeme podepisovat pouze jedním jménem. 

Souhlas ostatních s články budou jasně vidět hlavně při hlasování v zastupitelstvu obce a 

při práci v kontrolním a finančním výboru, včetně hodnotící komise k veřejným zakázkám. 

K našim článkům máme kladné, ale i záporné ohlasy, což je normální. Ale ujišťujeme Vás, 

že naše příspěvky přestanou, jakmile bude splněno našich 5 hlavních požadavků a kroky 

obce budou směřovat k hospodárnosti a k upřednostňování obecních zájmů před zájmy 

jiných subjektů, což vymezil i ústavní nález, který jsme ho v písemné podobě všem 

tel:588
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předali na zastupitelstvu. My budeme nadále prosazovat: 

1. transparentnost a zákonnost 

2. rozhodování bez diskriminace  

3. rozhodování účelně a hospodárně ve prospěch obec a občanů 

4. zachování rozvoje obce 

5. demokratický princip – svobodné vyjadřování názorů 

Ujišťujeme Vás, že v našich článcích píšeme pravdu a fakta vycházející z usnesení 

orgánů obce a pak na ně navazující kroky OÚ, který zastupuje starosta a kontroluje rada 

obce.  

Dovedete si představit, jaká by následovala reakce, kdybychom uváděli nepodložená 

fakta? Už teď se na nás snáší ze strany kritizovaných snůška polopravd a skutečností 

vytržených z kontextu a také sledujeme zlehčování a omlouvání námi popisovaných 

problémů. 

My kritizujeme nezákonná pochybení u některých rozhodnutí obce a na své podložené 

názory máme, jako zastupitelé, právo. Jsme také přesvědčeni, že nezávislé orgány nám 

dají zapravdu, přestože někteří radní při debatách s občany tvrdí, že konají v souladu se 

zákony a vyhláškami. Těmi se ohánějí například při prodloužení doby trvání veřejných 

akcí, ale proč je stejně striktně nedodržují i v rozhodování o hospodaření, při zadávání 

zakázek apod.? 

Přejeme všem občanům pěknou dovolenou či prázdniny a pevnou víru, že se naše obec 

změní v demokratickou, kvetoucí, dobře a transparentně hospodařící vesnici a tomu 

podřizujeme všechno své úsilí.  

Alois Šimčík – zastupitel obce 

 

Vážení spoluobčané, 

i já se dozvídám ze Zpravodaje zajímavé informace. Proto chci taky zareagovat. Pan 

starosta se chlubí tím, jak a co se v obci dělá, ale už měně tím jak draze. Teď když jsem 

se stal členem výběrové komise, vidím, jak to chodí a můžu dohlížet na to, aby byly 

vybírány opravdu nejvýhodnější nabídky - třeba kvůli formální chybě měla být vyřazena 

firma, která zakázku udělá o statisíce levněji. My jsme taky opakovaně navrhovali, ať 

obec přijme zaměstnance, kteří drobné opravy udělají podstatně levněji než firmy a ještě 

by se vytvořila pracovní místa. A pokud jde o dotace, je samozřejmé, že se nevypisují 

pořád, ale kdyby byla obec připravená a podávala kvalitní projekty a to včas - ne na 

poslední chvíli (jako žádost o dotaci na hřiště podanou poslední den), jistě by peníze 

dostala, stejně jako ostatní vesnice, jak to bylo ve zpravodaji už porovnáno. O tom, že 

obec nemá žádnou koncepci, svědčí třeba to, že na můj dotaz jestli má obec strategický 

rozvojový plán mi starosta řekl, že máme územní plán. To jsou ale úplně jiné 

dokumenty, stačí mrknout na internet. Kdyby byl rozvojový plán, tak by se zbrojnice 

řešila v předstihu. Když starosta píše, že špatný stav zbrojnice je dlouhodobý problém, 

mohla obec halu, která se prodávala nedávno, koupit levněji přímo od pana Nykla a ne 

draze až od firmy Elap. Taky nesouhlasím s kritikou pana Šimčíka. Sám dokázal např. 

připravit rozpočet i s výhledem na další léta líp než celý obecní úřad. Díky němu taky 
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konečně pořádně pracuje kontrolní výbor. Přichází s novými podněty, jako třeba 

přidělování peněz místním částem, jmenovité hlasování atd. To že je v častém sporu se 

starostou, není z osobních důvodů, ale kvůli zásadně odlišným názorům na chod a řízení 

obce. Dělá pro obec hodně a to ve svém volném čase v podstatě za směšnou odměnu, 

kterou jako zastupitel navíc věnuje TJ. Práci v TJ je potřeba taky zmínit, ale ani tady nemá 

žádné uznání starosty. V poslední době jsem byl na různých okolních OÚ, kde ocenili 

postup našich fotbalistů, ale od starosty slyšíme jen o tom, kolik obec má či nemá TJ 

přispět. Když vezmu, že třeba jen vícenáklady 700 tisíc na cestu k Nyklovi. Ty starosta 

bez problémů a bez schválení zaplatil, a přitom za ně mohl pokrýt příspěvek na energie 

pro TJ na 5 let. Tož tak to vidím já. 

Pavel Skála za ANO Světlá Hora 

 

Nepolevujeme ani o prázdninách a zumbíme každé úterý od 18.30 v přístavbě MŠ.  

Věk, váha ani stydlivost u nás nejsou překážkou :) 

Andrea Lukaštíková 

 

Prázdninový den v Dětřichovicích 

Dne 8. 8. 2015 se od 13:00 koná na plácku pod točnou v Dětřichovicích již 

tradiční Prázdninový den pro děti.  Připraven je kolotoč, skákací hrad, 

skluzavka, trampolína, bazén a dětské hry. Všechny atrakce jsou pro děti 

zdarma. Občerstvení je zajištěno. Stejně tak autobusová doprava do 

Dětřichovic a to ze Světlé Hory od prodejny Hruška  – Němec , v intervalu 

od 12:45 do 14:00 hod.. Srdečně zveme v hojném počtu děti i rodiče. 

Občanské sdružení „ Dětřichovice“ 
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Pozvánka na noční soutěž hasičských družstev 

Sbor dobrovolných hasičů Suchá Rudná zve všechny své příznivce na 12. 

ročník noční pohárové soutěž hasičských družstev, která se uskuteční 

v pátek 7. srpna 2015 v areálu lyžařské sjezdovky v Suché Rudné.  Zahájení 

soutěže je ve 21.45 hodin.  

Přijďte se podívat na výkony hasičů ze všech částí naší republiky a podpořit 

domácí družstvo, které se bude snažit o dosažení toho nejlepšího umístění.  

O dobrou náladu a bohaté občerstvení nebude určitě nouze. 

Těší se na Vás hasiči ze Suché Rudné  

Mladí hasiči se činí i o prázdninách 
V červnu sice skončila celoroční hra Plamen účasti mladých hasičů na krajském kole v 

Ostravě, ale mladí hasiči pokračují v přípravě na další akce i v průběhu prázdnin.  

         Náš kolektiv se zapojil do pohárových soutěží, kterých bude v průběhu června, 

prázdnin a ještě v září celá řada. Již první soutěž 27. června 2015 ve Svobodných 

Heřmanicích zaznamenala pro naše mladé hasiče úspěšný start do letošních 

„pohárovek“. Mladší žáci svou kategorii vyhráli a starší žáci skončili na 2. místě. O 

týden později startovaly děti na pohárové soutěži v Zátoru, kde skončili mladší žáci 

těsně na 4. místě a starší žáci dokončili soutěž na 5. místě.  Překrásného počasí jsme pak 

využili v Zátoru na různých atrakcích  v rámci Dne obce. Nejvíce vhod přišel asi 

v parném odpoledni vodní fotbálek a aquasorbing, kde se děti osvěžili v chladné vodě. 

Podobný výlet si mladí hasiči zopakovali i v sobotu 18. 7. 2015 do Holčovic, kde se 

v rámci Dne obce konala i pohárová soutěž mladých hasičů. I tady měly děti k dispozici 

různé atrakce, na kterých se po soutěži dostatečně vyřádily. Na soutěži si mladší žáci 

zopakovali 1. místo ze Svobodných Heřmanic. Starší žáci skončili v silné konkurenci na 

7. místě. Družstvo mladších žáků tak může pomýšlet na obhajobu loňského prvenství 

v hasičské lize mládeže. 

 

Hasiči se kromě přípravy a účasti na 

soutěžích podílejí různou formou na 

propagaci své činnosti. Pro náš kolektiv 

byla ideální příležitostí předvést své 

dovednosti 7. Propagační jízda 

historických vozidel, která končila 

moravskoslezskou část v pondělí 29. 6. 

2015 v Bruntále na Náměstí Míru.Mladí 

hasiči se Světlé Hory, Moravského 

Kočova a Starých Heřmínov zde 

předvedli soutěžní disciplínu štafetu požárních dvojic, dále hasičský kuželník a zásah 

džberovou stříkačkou. Stejně jako početní diváci si samozřejmě prohlédli několik 

hasičských aut a hasiče v dobových uniformách. 

Několik sborů našeho okresu mělo na akci vystavené své historické prapory, mezi nimi 
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také SDH Světlá Hora.  

         V srpnu se mladí hasiči našeho sboru zúčastní tradičního letního tábora, který se 

letos koná v Suché Rudné v hotelu Paramon. Po táboře pak čekají další pohárové soutěže, 

mimo jiné i 22. 8. 2015 Pohárová soutěž O pohár starosty obce pro mladé hasiče.  

                                                 Zdeněk Hudec, referent mládeže SDH Světlá Hora 

TĚLOVÝCHOVNÁ JEDNOTA SVĚTLÁ HORA 

V pátek 03. 07. 2015 zasedal výbor TJ Světlá Hora, kde jsme se zabývali mj. 

smlouvami mezi TJ a Obcí. Výbor TJ spolu s předsedou a revizní komisí jednoznačně 

podpořil vyjádření JUDr. Vlčka a trvá na plnění uzavřených smluv. 

Citace z vyjádření JUDr. Vlčka, které bylo zasláno za TJ starostovi:  
 

"Vážený pane starosto,  

zástupci Tělovýchovné jednoty Světlá Hora (dále TJ) mě požádali o posouzení 

problematiky financování TJ Obcí Světlá Hora.  Nutno podotknout, že jsem ve smyslu 

ustanovení § 1 odst. 1 zák. č. 85/1996 Sb. o advokacii, ve znění novel, k této činnosti 

oprávněn, neboť jde o právní pomoc výslovně zahrnutou mezi poskytování právních 

služeb. Podstatou problému je zřejmě to, že obec a TJ mají rozdílné názory na právní 

podklady přidělování a čerpání finančních prostředků ve prospěch TJ, což vyplývá např. z 

žádosti TJ o informace z 12. 4. 2015, nebo z vrácení faktury z 12. 5. 2015, naproti tomu 

stanovisko obce vyplývá ze zápisu ze zasedání zastupitelstva z 23. 2. 2015, nebo z 

odpovědi obce z 28. 5. 2015. Z poskytnutých podkladů je zřejmé, že obec s TJ uzavřela 

dva zásadní dokumenty, které se dané věci týkají. Je to smlouva o nájmu nebytových 

prostor z 1. 1. 2006 a smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce z 2. 3. 2015. Z 

porovnání obsahu  i předmětu obou smluv vyplývá, že jde o  smlouvy, které se týkají 

dvou odlišných předmětů a důvodů plnění.  Smlouva o nájmu nebytových prostor, 

uzavřená na dobu neurčitou, změněná dodatkem z 11. 6. 2014 na dobu do 31. 12. 2025 v 

článku VII. písm. b) ukládá pronajímateli, tedy obci, přispívat  na provoz tělovýchovného 

zařízení dle předloženého vyúčtování a to  každoročně. Z uvedeného lze dovodit, že jde o 

příspěvek, který je splatný po předložení vyúčtování provozních nákladů za běžný rok. 

Tato smlouva nebyla ukončena  žádným ze způsobů, který lze pro ukončení smluv daného 

typu použít. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce, uzavřená 2. 3. 2015 je oproti 

tomu smlouvou jednorázovou, protože až na další se týká činnosti TJ v roce 2015 a v 

článku III. odstavec 1 jednoznačně ukládá obci, jako poskytovateli dotace, převést na účet 

příjemce, tj. TJ, dotaci na úhradu prokázaných běžných výdajů spojených s činností  TJ v 

roce 2015.  Rozdíl mezi provozem zařízení a činností TJ v kontextu obou těchto smluv je 

zcela zřejmý, nemůže být zaměňován či vzájemně nahrazován. Lze tedy uzavřít,  že TJ 

může zcela spravedlivě a po právu, požadovat po obci jednak poskytnutí dotace ve 

výši 120.000,-- Kč ve čtvrtletních splátkách, jednak  příspěvek na provoz dle 

předloženého vyúčtování.  V případě sporu, který nepředpokládám, by předmětem 

dokazování bylo pravděpodobně mimo jiné i to,  v jaké výši a v jakých termínech obec na 

provoz tělovýchovného zařízení přispívala od doby účinnosti této smlouvy, tj. od 1. 1. 

2006 dosud." Konec citace. 
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K tomuto dlouhodobému sporu ve financování naší TJ ze strany obce, jsme Vám, 

občanům v minulém čísle předložili účetní podklady, které máme i na webových 

stránkách TJ. Je smutné, že starosta nedrží své slovo, které nám dal i na zastupitelstvu.  

Dále jsem se z jeho příspěvku dočetl, že se k tomuto problému nyní vyjadřují i právníci, 

ale asi zapomněl, že na červnovém zastupitelstvu řekl: "Mluvil jsem s právníkem a ten 

postoj obce (tj. rady), který byl zaslán TJ, shledal jako správný a tudíž požaduje, aby TJ 

začalo hradit faktury za spotřebovanou energii v kabinách". Takže vyjádřili se jeho 

právníci nebo se teprve vyjadřují? 

Dále Výbor podpořil žádost na prodloužení nájemní smlouvy o další rok tj. 2016, 

protože chceme-li dotaci na údržbu hřiště, musíme mít pronájem minimálně na 10 let (do 

31. 12. 2016) a termín podání žádosti je 31. 10. 2015. Výbor také podpořil žádost 

fotbalového oddílu o navýšení příspěvku na činnost pro r. 2015, kvůli vynikajícímu 

postupu do vyšší fotbalové soutěže I. B třídy, za což patří všem zúčastněným 

poděkování (prostředky na rozhodčí, dopravu apod.).  Vyjádření a žádosti jsme podali už 

7. 7. 2015, přesto je rada obce na svém zasedání dne 13. 7. 2015 ještě neprojednávala! 
 

Do vyšší třídy budeme minimálně vstupovat s tímto mužstvem: 

Brankář: Richard Matuška a dalšího hledáme. Oslovili jsme Lukáše Krelíka, který se již 

zapojil do přípravy. V mládežnických létech chytával za Bruntálský tým. 

Ostatní hráči: Tomáš Grosman, Vratislav Meluch, Pavel Svatý, Pavel Kalaš, Tomáš 

Žatka (hostování z Juventusu Bruntál – hraje u nás již 1 rok), Andris Eversons,Tomáš 

Král (na hostování z Malé Morávky – hraje u nás již 1 rok), Jaroslav Jombík, Ondřej 

Bridzik, Jiří Rončák, Richard Hapka, Luboš Kopec, Jiří Kraus, René Maňas, Jan Albrecht 

(hostování z Juventusu Bruntál), Jiří Sedlář (na hostování z Vrbna – hraje u nás již přes 1 

rok), Jan Rončák, Jakub Matějka (vojenská služba), Jan Okřina, Jakub Petřík. 

Je zřejmé, že většinou jde o naše kmenové hráče, o hráče, kteří si tento postup vykopali a 

nakonec o hostující hráče z klubů, s kterými spolupracujeme na základě uzavřených 

dohod od mládeže (Juventus, M.Morávka). Příprava začala 16. 07. 2015. 
 

Sezóna 2015/2016 začíná podzimní části s těmito soupeři v I. B třídě: 

 
SO 15.08.2015   Město Albrechtice – Světlá Hora                17:00 hod               15.15 hod 

SO 22.08.2015   Světlá Hora – Velké Hoštice                      17:00 hod                 

NE 30.08.2015   Strahovice – Světlá Hora                            17:00 hod               14.45 hod 

SO 05.09.2015   Světlá Hora – Velké Heraltice                    16:30 hod                 

SO 12.09.2015   Světlá Hora – Zlatníky                                16:00 hod                 

SO 19.09.2015   Úvalno – Světlá Hora                                  16:00 hod              14.15 hod 

SO 26.09.2015   Světlá Hora – Dolní Moravice                   16:00 hod 

SO 03.10.2015   Chomýž – Světlá Hora                                15:30 hod               13.45 hod 

SO 10.10.2015   Světlá Hora – Chuchelná                            15:00 hod                 

NE 18.10.2015   Štěpánkovice – Světlá Hora                        15:00 hod               13.00 hod 

SO 24.10.2015   Světlá Hora – Žimrovice                             14:00 hod                 

NE 01.11.2015   Slavoj Olympia Bruntál – Světlá Hora        14:00 hod                12.45 hod 

SO 07.11.2015   Světlá Hora – Otice                                     14:00 hod     

     Datum                         Soupeři                                           Začátek             Odjezd 
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Od 04. 08. 2015 začínají tréninky pro děti od 6 let až po starší žáky (ročníky 2001) a to 

ve dnech úterý, čtvrtek, pátek vždy od 16 hodin. Kdo bude mít zájem, tak může 

přihlásit své mladé fotbalisty.  Dále se opětovně obracíme i na zájemce o trénování 

našich mladých fotbalových nadějí.  
 

Závěrem chci říct, že mi je skutečně líto, že musíme mít takové trapné spory s vedením 

obce, zatímco jinde jsou na svou TJ hrdí. Obstrukce s financováním považuji za 

šikanování a škodící zájmům obce. Naše TJ nejen že dělá obci dobré jméno, ale hlavně 

se stará o sportovní vyžití našich občanů.          

                Za TJ Světlá Hora Alois Šimčík 

Srpnový provoz školských zařízení v Andělské Hoře 

Během prázdnin čerpají všichni zaměstnanci zaslouženou dovolenou.  Provoz školy 

bude obnoven 3. srpna od 8.00h v kanceláři ZŠ. Do této doby je možnost vyřídit nutné 

záležitosti na tel. čísle: 603 717 216 nebo 603 789 752. Jak již bylo uvedeno v minulém 

vydání zpravodaje, provoz mateřské školy bude zahájen v pondělí 24. srpna pro děti, 

jejichž rodiče si o docházku zažádali. V tento den bude rovněž zahájen prodej stravného 

na měsíc září 2015 od 7:00 do 15:00 hodin v kanceláři jídelny v Andělské Hoře. 

Přeji dětem příjemnou a naplno prožitou druhou polovinu prázdnin (bez úrazů a jiných 

nepříjemností) a všem, tj. dětem, rodičům i učitelům, bezproblémový a pohodový 

nadcházející nový školní rok 2015 – 2016. 

Ing. Radek Peňáz, ředitel školy 

 
Vzpomínáme…. 

Dne 6. srpna 2015 uplynou 4 roky, co nás navždy opustil náš 

drahý manžel, tatínek, dědeček a pradědeček 

pan Antonín Mahdalík ze Světlé. 

S láskou vzpomíná manželka Alžběta, dcera Eva a synové Štefan, 

Karel a Antonín s rodinami, vnoučátka a pravnoučátka 
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci srpnu 

oslaví svá životní jubilea 
93 let - Ludmila Martečková, Podlesí 
90 let - Božena Ševčíková, Světlá 
83 let - Ladislav Podlucký, Světlá 
81 let - Alžběta Gondeková, Světlá 
81 let - František Novotný, Světlá 
80 let - Jaroslav Ševčík, Dětřichovice 
77 let - Pavla Dastychová, Světlá 
77 let - Jozef Klíma, Světlá 
77 let - Rostislav Hrbáček, Světlá 
73 let - Josef Duben Světlá 
73 let - Helena Kundrátková, Světlá 
73 let - Petr Sohr, Dětřichovice 
72 let - Marïe Paráková, Podlesí 
70 let - Bohumil Navrátil, Dětřichovice 
70 let - Eva Poláková, Světlá 
65 let - Alena Haplová, Světlá 
65 let - Oldřich Godík, Světlá 
65 let - Jitka Benešová, Dětřichovice 
60 let - Břetislav Kalaš, Světlá 
60 let - Karel Kobylka, Světlá 
60 let - Věra Komárková, Světlá 
60 let - Marie Borečková Světlá 
60 let - Bohuslav Motyčka, Suchá Rudná 
 

Blahopřejeme novomanželům…. 
Kristýna Komárková a Vladan Ovčáček 

 
Rozloučili jsme se…. 

Pavel Šmatlák 
 

 
Copyright © Obec Světlá Hora, 2015. 

Evidováno jako periodický tisk územního samosprávného celku pod 

číslem MK ČR E 10598. 

Vyšlo 1. srpna 2015 v nákladu 640 výtisků. Vychází měsíčně.  

Uzávěrka dalšího čísla je v pondělí 24.8.2015!!!  

Schůzka redakční rady je 24.8.2015 v 15.30 hod. 

Graficky zpracovala Radka Soroková 

Veškerá placená inzerce je redakčně neupravena. 


